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Zápis  
z 34. zasedání Zastupitelstva města Rousínova konaného  

dne 8. října 2014 v malém sále Záložny v Rousínově 
 
 
Přítomno:  12 zastupitelů 
Omluveni: David Kříž  
K zápisu je přiložena presenční listina. 
 
Ověřovatelé:  Pavel Švejnoha, Zdeněk Chromý   
Zapisovatelka: Marie Obhlídalová 
 
 

Program:  
 
1. Zahájení  
    a) kontrola plnění usnesení přijatých ZM 
    b) jednání RM od posledního zasedání ZM           
    c) zpráva předsedy finančního výboru 
    d) zpráva předsedy kontrolního výboru 
    e) zpráva Policie ČR 
2. Majetkoprávní záležitosti 
    a) Žádost o odkoupení pozemku p. č. 498/17 – k.ú. Vítovice 
    b) P. Karásek, p. Dušek – dohoda o úpravě vzájemných vztahů při výstavbě 
    c) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného práva služebnosti pro akci „Společná  
        stezka pro chodce a cyklisty Slavíkovice.“ 
    d) převzetí do majetku polní cesty v k.ú. Čechyně 
    e) prodej cisternové automobilové stříkačky CAS K24 Liaz 101 
3. Rozpočet  
    a) Rozpočtové opatření č. 6/2014  
4. Různé 
    a) Soutěžní podmínky - Tyršova 1222/18 
    b) OZV č. 6/2014 o regulaci provozování loterií  

c) Podání žádosti o dotaci a schválení finančních prostředků na stavbu výtahu v ZŠ   
    Habrovanská  

 
Odešla paní Malá  
    
Program schválen: pro 11 hlasů - Coufal, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, 
Lukášek, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 
34. zasedání zastupitelstva města Rousínova zahájil starosta Ing. František Havíř v 17 hodin.  
Přivítal zastupitele města, pracovníky Městského úřadu i přítomné občany. 
Konstatoval, že zápis z posledního jednání ZM byl řádně ověřen a podepsán a nebyly proti 
němu podány námitky. Předsedající oznámil přítomnost nadpoloviční většiny členů ZM. 
Zapisovatelkou jmenoval pí Marii Obhlídalovou. 
Předsedající navrhuje jako ověřovatele zápisu pana Švejnohu a p. Chromého. 
Schváleno: pro 12 hlasů - Coufal, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, Lukášek, Malá, 
Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 

a) kontrola plnění usnesení přijatých ZM 
Splněné úkoly z usnesení přijatých ZM byly vyřazeny. 
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přišel p. Šedý, paní Malá a paní Hašková 
 
b) jednání RM od posledního zasedání ZM 
Diskuse:  
Lukášek – dotaz na výsadbu kolem cyklostezky Čechyně – kde to bude, jaké stromy. 
Trtílková – vysvětluje umístění, stromy – jeřáby, keře, travní porost. 
Lukášek - navýšení částky na projekt chodníku Slavílková –– cena neúměrná 
Trtílková – je to komunikace v obytné zóně, projekt byl doplněn o obratiště, odvodnění a 4 
parkovací místa.  
Lukášek  – navýšení ceny na projekt cyklostezka do Slavíkovic – jaké byly změny? 
Trtílková – jedná se o poslední část cyklostezkyz velké části na pozemcích EDP, kde došlo ke 
změnám v důsledku odvodnění parkoviště EDP a stavby retenčních nádrží, které jsou 
budovány v místě cyklostezky. Dále bylo nutné zapracovat požadavky Povodí, vybudování 
lávky přes potok, opěrné zdi, okolo Jančušů. 
Šedý – dotaz ohledně odhadců na pozemky v sídlišti  
Řehořová – p. Šindelář se omluvil, pozván do příští RM, přišel p. Kovalčík. 
Šedý – dotaz na odhadce přes finanční úřad. 
Řehořová – byl osloven Finanční úřad, který nám sdělil, že žádné odhadce nestanovuje, že se 
máme obrátit na odhadce ustavené Krajským soudem, což oba odhadci jsou. 
 
ZM bere na vědomí zápis z 19. a 20. RM v roce 2014. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
c) zpráva předsedy finančního výboru 
FV projednal návrh rozpočtového opatření č. 6/2014, po upřesnění bez připomínek. 
ZM bere na vědomí zprávu předsedy finančního výboru.  
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
d) zpráva předsedy kontrolního výboru 
Kontrolní výbor se nesešel. 
 
e) zpráva  zástupce Policie ČR 
Zástupce územního odboru Vyškov, Policie ČR plk. Mgr. Pavel Kříž přednesl zprávu o 
bezpečnostní situaci ve městě Rousínově a okolí. Na zastupitelstvo se dostavil také npor. Ing. 
Bc. Jindřich Fiala. 
Lukášek – uvažujete o služebně v Rousínově? 
Plk. Pavel Kříž – je to otázka financí, v současné době je služebna zakonzervována. 
Starosta – nešlo by posílit hlídky ve špičkách dopravy - naši pracovníci mají služby od 7,30 – 
8,00 hod. na průtahu, ale nemohou řídit dopravu. Potřebovali bychom také dohlédnout na 
pořádek u UB klubu – rozbitá hlava, na autobusovém nádraží  - krádeže kol.  
Plk. Pavel Kříž - UB klub – souhra náhod, v současné době je podáno obvinění, krádeže kol - 
kola končí v zastavárnách, výrobní č. kola majitelé neznají, bezpečnost silničního provozu 
namátkové kontrolujeme – pokuty za stání na přejezdu. 
Starosta – zabezpečení kol bychom mohli nějak zpopularizovat, udělat třeba nějaké technické 
průkazy, UB klub preventivně provětrat. 
Npor. Jindřich Fiala – plánujeme do konce roku min. jednu akci. 
Hašková – máte možnost dělat kontroly na drogy? 
Policie – ano, jsme na to vybavení. 
Lukášek – jak vidíte činnost městského strážníka, jsou jeho kroky smysluplné? 
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Npor. Jindřich Fiala – spolupracujeme, předává nám případy, pokud se nejedná o naši 
kompetenci, vracíme zpět, aby předal případy přestupkové komisi.  
Jedlička – dopravní situace ve městě je tak složitá a nedávno stála hlídka pod mostem 
v Kroužku, kde zastavovala řidiče. Když už se řidič po tom nekonečném popojíždění na 
průtahu dostane z města, zastaví ho hlídka u Kroužku.  
Plk. Pavel Kříž – byla to plánovaná, nařízená akce. 
ZM bere na vědomí zprávu zástupce Policie ČR o bezpečnostní situaci ve městě Rousínově a 
okolí na vědomí. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý,  proti 0, zdržel se 0 
 
 
2. Majetkoprávní záležitosti  

a) Odkoupení pozemku p.č. 498/17 – k.ú. Vítovice 
p. Malá ohlašuje poměr k projednávané věci 
Odbor HS předkládá RM žádost p. V. M. o odkoupení pozemku p.č. 498/17 orná půda o 
výměře 295 m² k.ú. Vítovice. 
Pan M. uvádí, že na pozemku se nachází vjezd k RD, umístění oplocení a současně přístup 
k dalšímu pozemku v jeho vlastnictví. 
V části pozemku jsou umístěny inženýrské sítě i pro vlastníka sousedního pozemku p.č. 
498/3 a je zajištěn přístup k pozemku p.č. 498/21 k.ú. Vítovice. 
Z uvedeného vyplývá, že odprodej do vlastnictví fyzické osoby nelze realizovat. 
Usnesení 17/05/14R: RM ve věci žádosti manželů M. o odprodej pozemku p.č. 498/17 k.ú. Vítovice odkládá 
projednání bodu a ukládá MěÚ zjistit skutečný stav v terénu. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 

  Odbor HS předkládá RM zjištěný stav v terénu (viz. fotodokumentace). Vzhledem k umístění      
  inženýrských sítí je možné prodat pouze část pozemku p.č. 498/17 orná půda o výměře cca  
  38  m² k.ú. Vítovice. 

Usnesení 20/14/14R: RM  doporučuje ZM vyhlášení záměru prodeje zastavěné části pozemku p.č. 
498/17 orná půda o výměře cca  38 m² k.ú. Vítovice. 
Starosta – je to historická záležitost, když si manželé M. stavěli oplocení – zídku, žádali si o 
odkoupení pozemku. RM souhlasila se stavbou s tím, že po dokončení stavby a zaměření se 
jim zastavěná část pozemku odprodá. 
Šedý - proč je to zastavěné dopředu, mohli bychom vidět souhlas, v podkladech jsme ho 
neměli. 

 Starosta - RM se dohodla na tomto postupu. 
Usnesení 34/01/14Z: ZM schvaluje vyhlášení záměru prodeje zastavěné části pozemku 
p.č. 498/17 orná půda o výměře cca 38 m² k.ú. Vítovice. 
Schváleno: pro 12 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, 
Lukášek, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, proti 0, zdržel se Šedý, Malá, 
 
b) P. Karásek, p. Dušek – dohoda o úpravě vzájemných vztahů při výstavbě 
Odbor HS předkládá RM žádost spoluinvestorů akce „Rodinné domy Za Dvorkama“ o 
posouzení požadavku města, obsaženém v Dohodě o úpravě vzájemných vztahů při 
výstavbě. 
V čl. lll odst. 2 je uveden požadavek města: Zkolaudovaná komunikace s chodníkem budou 
převedeny na město po ukončení celé výstavby na všech parcelách. 
Dle dohody již byly na město převedeny inženýrské sítě (darovací smlouva vodovodní řád 
v hodnotě 928 tis. Kč, kupní smlouva kanalizace splašková za cenu 1000,- Kč). 
V současné době je před dokončením stavba místní komunikace a chodníku.  
Výstavba na všech parcelách je dokončena zhruba z 50 %.  
Spoluinvestoři žádají město o zrušení podmínky převzetí komunikace až po dokončení celé 
výstavby. 
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Usnesení 20/15/14R: RM nedoporučuje ZM schválení úprav Dohody o úpravě vzájemných vztahů 
při výstavbě uzavřené mezi městem Rousínov a p. Duškem a p. Karáskem, konkrétně se jedná o 
požadavek na zrušení podmínky převzetí komunikace až po dokončení celé výstavby. 
Schváleno, pro 5, proti 0 zdržel se 0 
Hrabal  – proč by se ta komunikace nemohla převzít? 
Starosta – komunikace byla vybudována pány Duškem a Karáskem, my jsme tam dozor 
neměli. Zatížení komunikace při budování ještě 50 % RD v území bude velké a opravy 
poničené komunikace by šly na náš vrub. 
Usnesení 34/02/14Z: ZM neschvaluje navrženou změnu Dohody o úpravě vzájemných 
vztahů při výstavbě uzavřené mezi městem Rousínov a p. Duškem a p. Karáskem, konkrétně 
se jedná o požadavek na zrušení podmínky převzetí komunikace až po dokončení celé 
výstavby. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
c) smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného práva služebnosti pro akci „Společná stezka 
pro chodce a cyklisty Slavíkovice.“ 
RM předkládá ZM návrh smlouvy budoucí o zřízení věcného břemene - práva služebnosti. 
Služebnost spočívá v realizování stavby „Společná stezka pro chodce a cyklisty Slavíkovice, 
kterou budou zasaženy níže uvedené pozemky ve vlastnictví EDP s.r.o. Komořany. Aby mohl 
vlastník stavby – oprávněný z věcného břemene, tj. Město Rousínov – vstupovat a vjíždět a 
služebné pozemky v souvislosti s opravami a provozováním stavby, je třeba zřídit věcné 
břemeno. Bude vyznačeno na GPL pro zřízení služebnosti, bude uzavřeno na dobu neurčitou, 
bezúplatně. 
Osoba z věcného břemene povinná EDP s.r.o. Komořany, osoba z věcného břemene 
oprávněná Město Rousínov. 
Jedná se o následující pozemky v k.ú. Rousínov u Vyškova: 
p.č. 1476/126, 1476/1, 1476/133, 1476/130, 1476/132, 1476/131, 1476/134, 1476/142,    

1476/143,   1476/144,   1476/145,   1476/146,   1476/147,   1476/148,   1476/150,   1476/151,   

1476/152, 1476/153,   1476/154,   1476/155,   1476/156,   1476/157,   1476/158,   1476/159,   

1476/72,   1476/73,   1476/74,  1476/75,   1476/160,  1476/161,   1476/162,   1476/163,   1476/164, 

1476/165.    
Usnesení 21/07/14R: RM doporučuje ZM schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
práva služebnosti pro akci „Společná stezka pro chodce a cyklisty Slavíkovice.“ 
Jedná se o následující nemovitosti v k.ú. Rousínov u Vyškova: 
p.č. 1476/126, 1476/1, 1476/133, 1476/130, 1476/132, 1476/131, 1476/134,   1476/142, 
1476/143, 1476/144, 1476/145, 1476/146, 1476/147, 1476/148, 1476/150, 1476/151, 
1476/152, 1476/153, 1476/154, 1476/155, 1476/156, 1476/157, 1476/158, 1476/159,  1476/72, 
1476/73, 1476/74, 1476/75, 1476/160,  1476/161,  1476/162,   1476/163, 1476/164,  1476/165 .   
Aby mohl vlastník stavby – oprávněný z věcného břemene, tj. Město Rousínov – vstupovat a vjíždět  
na služebné pozemky v souvislosti s opravami a provozováním stavby, je třeba zřídit věcné břemeno. 
Bude vyznačeno na GPL pro zřízení služebnosti, bude zavřeno na dobu neurčitou, bezúplatně. 
Osoba z věcného břemene povinná EDP s.r.o. Komořany, osoba z věcného břemene oprávněná Město 
Rousínov. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení 34/03/14Z:  ZM schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného práva 
služebnosti pro akci „Společná stezka pro chodce a cyklisty Slavíkovice.“ 
Jedná se o následující nemovitosti v k.ú. Rousínov u Vyškova: 
p.č. 1476/126, 1476/1, 1476/133, 1476/130, 1476/132, 1476/131, 1476/134,   
1476/142, 1476/143, 1476/144, 1476/145, 1476/146, 1476/147, 1476/148,   
1476/150, 1476/151, 1476/152, 1476/153, 1476/154, 1476/155, 1476/156,   
1476/157, 1476/158,  1476/159,  1476/72,  1476/73, 1476/74, 1476/75, 1476/160,  
1476/161,   1476/162,   1476/163,   1476/164,  1476/165    
Aby mohl vlastník stavby – oprávněný z věcného břemene, tj. Město Rousínov – vstupovat a 
vjíždět na služebné pozemky v souvislosti s opravami a provozováním stavby, je třeba zřídit 
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věcné břemeno. Bude vyznačeno na GPL pro zřízení služebnosti, bude uzavřeno na dobu 
neurčitou, bezúplatně. 
Osoba z věcného břemene povinná EDP s.r.o. Komořany, osoba z věcného břemene 
oprávněná Město Rousínov. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
d) převzetí do majetku polní cesty v k.ú. Čechyně 
Odbor HS předkládá RM protokol o přední a převzetí dokončeného díla. Jedná se o realizaci 
společného zařízení Komplexních pozemkových úprav v k.ú. Čechyně s názvem: Polní cesty 
v k.ú. Čechyně. 
Předávající Státní pozemkový úřad, Krajský pozemkový úřad pro Jihomoravský kraj, pobočka 
Vyškov, přejímající Město Rousínov. Hodnota díla 6.187.930,40 Kč. 
Usnesení 22/01/14R: RM doporučuje ZM schválit převod dokončeného díla realizovaného 
společného zařízení Komplexních pozemkových úprav v k.ú. Čechyně s názvem: Polní cesty v k.ú. 
Čechyně. 
Předávající Státní pozemkový úřad , krajský pozemkový úřad pro Jihomoravský kraj, pobočka Vyškov, 
přejímající Město Rousínov. Hodnota díla 6.187.930,40 Kč. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Lukášek – proč od křížku u Němčan pár metrů chybí? 
Starosta – to už je k.ú. Němčany 
Lukášek – my to převezmeme, bude po tom jezdit těžká technika, zničí to. 
Šedý – už tam byly vymleté kameny. Co nás nutí to převzít? 
Starosta – je to naše cesta.  
Usnesení 34/04/14Z:  ZM schvaluje převod dokončeného díla realizovaného společného 
zařízení Komplexních pozemkových úprav v k.ú. Čechyně s názvem: Polní cesty v k.ú. 
Čechyně. 
Předávající Státní pozemkový úřad , krajský pozemkový úřad pro Jihomoravský kraj, pobočka 
Vyškov, přejímající Město Rousínov. Hodnota díla 6.187.930,40 Kč. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
e) prodej cisternové automobilové stříkačky CAS K24 Liaz 101 
Odbor HS předkládá k projednání žádost Obce Bystřice pod Lopeníkem o odkoupení 
požárního vozidla CAS K24 Liaz 101. 
V případě koupě nového požárního vozidla bude vozidlo CAS K24 LIAZ 101 nepotřebným. 
Vozidlo CAS bylo v minulosti opraveno, oprava byla částečně hrazeno z dotace JMK, 
podmínkou dotace byla udržitelnost projektu 5 let. Z tohoto důvodu není možné prodat 
vozidlo před datem 31.12.2014. Do té doby je možné poskytnout toto vozidlo do výpůjčky a 
uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí kupní. 
Usnesení 26/09/13R: RM schvaluje smlouvu o výpůjčce cisternové automobilové stříkačky K24 Liaz 101 obci 
;Bystřice pod Koprníkem, na dobu od podpisu smlouvy o výpůjčce nejdéle do 31.12.2014. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení 26/10/13R: RM doporučuje ZM schválení smlouvy o smlouvě budoucí kupní kupujícímu - obci 
Bystřice pod Lopeníkem za kupní cenu ve výši 1 mil Kč na odprodej cisternové automobilové stříkačky K24 Liaz 
101, kdy při podpisu smlouvy budoucí kupní uhradí 250 tis. Kč, do 03/2014, do 06/2014 a do 09/2014 složí na 
účet města 3x250 tis. Kč. Smlouvu kupní podepsat v lednu 2015. Zastupitelstvo obce  Bystřice pod Lopeníkem 
schválilo dne 31.5.2013 pořízení CAS v hodnotě 1 mil. Kč. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Šedý- budou hradit veškeré opravy, i když budou velké, např. 0,5 mil. Kč. Mohou odstoupit od smlouvy?                                                         
Starosta - smlouva o smlouvě budoucí je soudně vymahatelná, musely by souhlasit obě strany. 
Usnesení 26/05/13Z: ZM schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí kupní kupujícímu obci Bystřice pod Lopeníkem 
za kupní cenu ve výši 1 mil Kč na odprodej cisternové automobilové stříkačky K24 Liaz 101, kdy při podpisu 
smlouvy budoucí kupní uhradí 250 tis. Kč, do 03/2014, 06/2014 a 09/2014 složí na účet města 3x250 tis. Kč. 
Smlouvu kupní podepsat v září 2014 s účinností od 1. ledna 2015. Zastupitelstvo obce  Bystřice pod Lopeníkem 
schválilo dne 31.5.2013 pořízení CAS v hodnotě 1 mil. Kč. 
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Schváleno: pro 12 hlasů - Coufal, Havíř,  Hrabal, Julínek, Kříž, Chromý, Lukášek, Malý, Matoušková, 
Petřík, Pupp,  Šedý,  proti 0, zdržel se 0. 
 
K 19.9.2014 byla uhrazena poslední splátka ve výši 250 tis. Kč (dle smlouvy budoucí kupní 
při podpisu smlouvy budoucí kupní uhradí 250 tis. Kč, do 03/2014, 06/2014 a 09/2014 složí 
na účet města 3x250 tis. Kč). Zastupitelstvo obce  Bystřice pod Lopeníkem schválilo dne 
31.5.2013 pořízení CAS v hodnotě 1 mil. Kč. 
Usnesení 22/02/14R: RM doporučuje  ZM schválit smlouvu kupní obci Bystřice pod Lopeníkem na 
odprodej cisternové automobilové stříkačky K24 Liaz 101 za kupní cenu ve výši 1 mil Kč, s účinností od 
1. ledna 2015. Zastupitelstvo obce  Bystřice pod Lopeníkem schválilo dne 31.5.2013 pořízení CAS 
v hodnotě 1 mil. Kč. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení 34/05/14Z:  ZM schvaluje smlouvu kupní obci Bystřice pod Lopeníkem na 
odprodej cisternové automobilové stříkačky K24 Liaz 101 za kupní cenu ve výši 1 mil Kč, 
s účinností od 1. ledna 2015.  
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
 

3. Rozpočet 
a) rozpočtové opatření č. 6/2014 
Odbor HS předkládá ke schválení rozpočtové opatření č. 6/2014, viz. příloha, které řeší: 
Příjmy:  
Celkem navýšení o 649 tis. Kč 

a) Navýšení – příjmy- sběr a svoz odpadů, kurzové zisky, příjmy z pronájmů pozemků, 
neinvestiční dotace – MPSV na pracovníka, dotace na Volby do ÚSC 

Výdaje: 
Celkem zvýšení o 1 087 tis. Kč 

a) Navýšení – Modernizace semaforu (dle VŘ), Společná stezka pro chodce a cyklisty 
Slavíkovice (EDP-Slavíkovice, Chodník Slavíkovice – Slavíková, Oprava sochy panny 
Marie (za předpokladu dotace), archív – vybavení, neinvestiční dotace SMO a MAS, 
MS – neinvestiční dotace (výsadba růží – Kalouskova), Chodník Kalouskova 
(předláždění vjezdů), MS – neinvestiční příspěvek (oprava hřbitovní zdi), vstupní 
systém do tělocvičny (Tyršova), výdaje na Volby do ÚSC (platy, OON, refundace 
mezd, soc. a zdr. pojištění, materiál, PHM, poštovné, telekomunikace, nájemné, 
nákup ostatních služeb, pohoštění) 

b) Snížení – Zeleň ve městech trochu jinak – výdaje na OON 
Přesuny položek  - cykloodpočívadlo přesun z neinvestic do investic, dotace MPSV na 
pracovníka – označení výdajů, provoz AT – navýšení výdajů na nákup materiálu se 
současným snížením studené vody 
Financování – zvýšení financování  o 438 tis. Kč.  
Usnesení 21/12/14R: RM doporučuje ZM ke schválení rozpočtové opatření č. 6/2014, viz. příloha, 
které řeší: 
Příjmy:  
Celkem navýšení o 649 tis. Kč 

a) Navýšení – příjmy- sběr a svoz odpadů, kurzové zisky, příjmy z pronájmů pozemků, 
neinvestiční dotace – MPSV na pracovníka, dotace na Volby do ÚSC 

Výdaje: 
Celkem zvýšení o 1 087 tis. Kč 

a) Navýšení – Modernizace semaforu (dle VŘ), Společná stezka pro chodce a cyklisty Slavíkovice 
(EDP-Slavíkovice, Chodník Slavíkovice – Slavíková, Oprava sochy panny Marie (za předpokladu 
dotace), archív – vybavení, neinvestiční dotace SMO a MAS, MS – neinvestiční dotace 
(výsadba růží – Kalouskova), Chodník Kalouskova (předláždění vjezdů), MS – neinvestiční 
příspěvek (oprava hřbitovní zdi), vstupní systém do tělocvičny (Tyršova), výdaje na Volby do 
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ÚSC (platy, OON, refundace mezd, soc. a zdr. pojištění, materiál, PHM, poštovné, 
telekomunikace, nájemné, nákup ostatních služeb, pohoštění) 

b) Snížení – Zeleň ve městech trochu jinak – výdaje na OON 
Přesuny položek  - cykloodpočívadlo přesun z neinvestic do investic, dotace MPSV na pracovníka – 
označení výdajů, provoz AT – navýšení výdajů na nákup materiálu se současným snížením studené 
vody 
Financování – zvýšení financování  o 438 tis. Kč.  
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Odbor HS předkládá zastupitelstvu města změny v rozpočtovém opatření č. 6/2014, ke 
kterým došlo od projednání rady města do konání zastupitelstva: 
Příjmy: navýšení příjmů – daň z přidané hodnoty, dotace ROP investiční a neinvestiční na 
Spol. stezka Čechyně-Slavíkovice (Lipová -U Náhonu) 
Výdaje: zařazení navýšení výdajů na Město Rousínov – digitalizace a rozšíření IS (dotace), 
odbahnění rybníka ve Vítovicích 
Lukášek – socha p. Marie – soutěžili jsme to, aby nás někdo nepotahoval, že je cena vyšší.          
V rozpočtu bylo 27 tis. 
Trtílková  – ministerstvo kultury dalo 70 tis., my jsme měli v rozpočtu 27 tis.Celý postup 
včetně výběrového řízení je stále  konzultován s Ministerstvem kultury a s památkáři. 
Starosta – přes památkáře budeme usilovat o zvýšení dotace, také žádáme JMK. 
Vybavení archivu - Grecová – návrh na zřízení dočasného archívu, bude vybaven zatím 
jenom regály, v konečné fázi budou použity pro pojízdný systém regálů. 
Chromý – doplnit vstupní systém tělocvičny ISŠ i o kameru. 
Starosta – ten kdo bude mít kartu (čip) zodpovídá za provoz. 
Lukášek – oprava hřbitovní zdi? 
Hůlka – asi 10 m hřbitovní zdi ujelo do farské zahrady. 
Digitalizace a konsolidace IT – projekt za 3 mil.,  dostali jsme dotaci, za 1 150 tis. Kč 
pořídíme IT letos. 
Odbahnění rybníka Vítovice – starosta – dotace se nedaří, pokud to provedou rybáři, udělali 
bychom to bez dotace.  
Lukášek  - jedná se jen o vybrání bahna? 
Starosta – v PD je i vypouštěcí zařízení, uvidíme, jak do toho rybáři půjdou.  
Šedý - oni do toho půjdou i bez nás? Mají to vypuštěné. 
Starosta – rybník se vypouští jednou za dva roky. 
Lukášek – dodláždění vjezdů Kalouskova, je tam špatné číslo v kolonce původní rozpočet. – 
bylo opraveno.  
Usnesení 34/06/14Z: ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2014, viz. příloha, které řeší: 
Příjmy:  
Celkem navýšení o 2 181,1 tis. Kč 
Navýšení – příjmy- sběr a svoz odpadů, kurzové zisky, příjmy z pronájmů pozemků, 
neinvestiční dotace – MPSV na pracovníka, dotace na Volby do ÚSC, daň z přidané hodnoty, 
dotace ROP investiční a neinvestiční na Spol. stezka Čechyně-Slavíkovice (Lipová -U Náhonu) 
Výdaje: 
Celkem zvýšení o 2 167 tis. Kč 

c) Navýšení – Modernizace semaforu (dle VŘ), Společná stezka pro chodce a cyklisty 
Slavíkovice (EDP-Slavíkovice, Chodník Slavíkovice – Slavíková, Oprava sochy panny 
Marie (za předpokladu dotace), archív – vybavení, neinvestiční dotace SMO a MAS, 
MS – neinvestiční dotace (výsadba růží – Kalouskova), Chodník Kalouskova 
(předláždění vjezdů), MS – neinvestiční příspěvek (oprava hřbitovní zdi), vstupní 
systém do tělocvičny (Tyršova), navýšení výdajů na Město Rousínov – digitalizace a 
rozšíření IS (dotace), odbahnění rybníka ve Vítovicích, výdaje na Volby do ÚSC (platy, 
OON, refundace mezd, soc. a zdr. pojištění, materiál, PHM, poštovné, 
telekomunikace, nájemné, nákup ostatních služeb, pohoštění) 

d) Snížení – Zeleň ve městech trochu jinak – výdaje na OON 
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Přesuny položek  - cykloodpočívadlo přesun z neinvestic do investic, dotace MPSV na 
pracovníka – označení výdajů, provoz AT – navýšení výdajů na nákup materiálu se 
současným snížením studené vody 
Financování – snížení financování  o 14,1 tis. Kč.  
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
 
4. Různé 
a)  Soutěžní podmínky  - Tyršova 1222/18 
Ing. Markéta Kohoutová, K Vinicím 50, 164 00 Praha 6 předkládá ZM ke schválení Soutěžní 
podmínky pro Architektonickou soutěž o návrh „Domov pro seniory a dům služeb, Tyršova, 
Rousínov“. 
Usnesení 22/../14R: RM doporučuje ZM k odsouhlasení „Základní body připravovaných 
soutěžních podmínek“ dvoukolové architektonické soutěže o návrh Domov pro seniory a dům 
služeb Tyršova, Rousínov s tím, že mohou být uveřejněny jako informace o připravované 
soutěži, přičemž znění základních bodů může být v rámci přípravy finálního znění pozměněno na 
základě návrhu vyhlašovatele či dalších účastníků projednání. Finální znění soutěžních podmínek 
připraví a projedná organizátor s jmenovanou odbornou porotou, pověřenými pracovníky města, ČKA a 
následně předloží k projednání a schválení novému zastupitelstvu města Rousínov po komunálních 
volbách. 
Lukášek – SoN bude řešit vzhled budov i funkční využití – zatím jsme se neshodli, co tam 
bude. Zkušenost ze soutěže náměstí – aby se nám projekt neodklonil od architektonického 
návrhu jako u náměstí.  
Trtílková – Soutěž o návrh umožňuje, že vítězný uchazeč může dál zpracovávat další stupně 
projektové dokumentace a tak je dodržena kontinuita. 
Šedý – na využití budov jsme se neshodli, ať to schválí příští ZM, navrhuji vyřazení bodu 
z projednávání. 
Protinávrh p. Šedého: 
ZM odkládá projednání bodu Soutěžní podmínky pro Architektonickou soutěž Tyršova do 
nového ZM. 
Neschváleno: pro 2 - Šedý, Lukášek, proti 0, zdržel se 12 - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, 
Chromý, Jedlička, Julínek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha 
 
Usnesení 34/07/14Z: ZM schvaluje „Základní body připravovaných soutěžních podmínek“ 
dvoukolové architektonické soutěže o návrh Domov pro seniory a dům služeb Tyršova, 
Rousínov s tím, že mohou být uveřejněny jako informace o připravované soutěži, přičemž 
znění základních bodů může být v rámci přípravy finálního znění pozměněno na základě 
návrhu vyhlašovatele či dalších účastníků projednání. Finální znění soutěžních podmínek 
připraví a projedná organizátor s jmenovanou odbornou porotou, pověřenými pracovníky 
města, ČKA a následně předloží k projednání a schválení novému zastupitelstvu města 
Rousínov po komunálních volbách. 
Schváleno: pro 11 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Jedlička, Julínek, Malá, 
Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, proti 3 - Šedý, Chromý, Lukášek, zdržel se 0 
 
b) OZV č. 6/2014 o regulaci provozování loterií   
Zastupitelka Gabriela Malá předložila žádost o zařazení bodu s názvem „OZV o regulaci 
provozování loterií a jiných podobných her“. Navrhuje, aby byla připravena nová OZV, která 
reguluje na celém území provozování  
a) sázkových her podle § 2 písm. e), g), i), l), m) a n) zákona o loteriích, 
b) loterií a jiných podobných her podle § 2 písm. j) a § 50 odst. 3 zákona o loteriích 
-  zákazem reklamy na provozovnách /zákaz jakýchkoliv světelných a nápadně barevných    
   reklam, které by lákaly ke hře/ 
-  minimální vzdáleností 50 m od veřejných budov, 
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- zákazem podpory hráčů /nenabízet zdarma pro hráče alkoholické nápoje, či jiným    
  způsobem hráče zvýhodňovat) 
- zvýšením kontroly (povinnost kamerových systémů v hernách tak, aby byl snímán provoz  
  na všech přístrojích, (barech), povinnost kontroly OP při vstupu návštěvníka do herny  
  personálem herny). 
 
Důvodová zpráva: 
V roce 2014 v Rousínově 39 VLT a 1 VHP, oproti roku 2012 – 62 přístrojů.  
Umístění: Naller, Jelen, park ČSA, Pendolíno, Švanda.  
Absolutní zákaz 

- neznamená, že zmizí poptávka, neodstraní gamblerství  
- povede částečně ke vzniku černých heren provozovaných pod hlavičkou klubů, částečně ke 

zvýšení hraní přes internet, kde hráč utratí vše, co má na účtu, ne pouze to, co má 
v peněžence. Bez kontroly, bez zdanění.  

- Již jednou se město pokusilo omezit vyhláškou, která omezila provozní dobu – doplatilo na 
to. Jednak se zavedením VLT zvýšila nebezpečnost zvýšením sázky z 700,- Kč na 1000,- Kč a 
jednak z VLT se neplatil poplatek.   

- zvýší se počet i jiných hazardních her / kostky , karty…./ provozovaných  nelegálně, bez 
možnosti jakékoliv kontroly a zdanění 

- zvětší se problémy v rodinách tím, že se hráči z práce nebudou vracet domů, ale budou 
odjíždět tam, kde zákaz není. Ve větším městě je více druhů automatů, rulety, občerstvení a 
alkohol zdarma tzn. větší lákadla,  seznámení se v pochybnými lidmi-distribuce drog 

- povede k zavření provozoven - omezení podnikání, 
                                                             - ztráta pracovních míst 
                                                             - znemožnění společenského života, zábavy, sdružování 
- ztráta v rozpočtu města- za rok by činila 2013 2 422 000,- za odvody  VHP+491 000,-  Kč za 

odvod z loterií a podobných her 
- k 30.6.2014 částka dělá 1 385 000,- + 232 000,-  Kč 

Proto navrhuji ponechat možnost hraní, aby bylo legální a pod kontrolou, která bude důsledně 
prováděna.  
Usnesení  33/06/14Z:  ZM ukládá RM připravit návrh nové OZV, která povolí provoz VHP a IVT 
povolených MF ve stávajícím počtu (kromě IVT na adrese ČSA 1), ale provoz těchto hracích automatů 
bude regulovat – zákaz reklamy, zákaz podpory hráčů, vzdálenost od veřejných budov, zvýšení 
kontroly hráčů . 
Schváleno: pro 9 hlasů – Kříž, Malá, Jedlička, Pupp, Petřík, Julínek, Chromý, Lukášek, 
Hrabal, proti 1 – Coufal, zdržel se 4 – Šedý, Havíř, Hašková, Matoušková 
Jednotlivé body byly zapracovány do návrhu OZV, který byl zaslán na Ministerstvo vnitra 
k právnímu posouzení. Zastupitelům je předkládán návrh OZV o regulaci provozování loterií a 
jiných podobných her upravený Ministerstvem vnitra. 
Chromý – počty výherních automatů zůstaly jako předtím? 
Havlíčková – počet se změnil, v OZV jsou uvedeny jen počty skutečně povolených 
videoterminálů Ministerstvem financí a VHP povolených městem. 
Občan Nahler - statistika hazardu – výher. Ze 100% se automaty podílejí 35 %, Nulový zákaz 
je chyba, boj proti VHP je boj s větrnými mlýny. Mám řádně povolenou a zkolaudovanou 
hernu a bar, vložil jsem velké investice a vy mně teď bráníte v podnikání. Apeluji na zdravý 
rozum.  
Usnesení 34/08/14Z: ZM vydává OZV č. 6/2014 o regulaci provozování loterií a jiných 
podobných her. 
Schváleno: pro 8 hlasů - Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek,  Lukášek, Malá, Petřík, Pupp, 
proti 1 - Švejnoha, zdržel se5 -  Šedý, Coufal, Havíř, Hašková, Matoušková, 
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c) Podání žádosti o dotaci a schválení finančních prostředků na stavbu výtahu v ZŠ 
Habrovanská  
Pro potřeby podání žádosti o dotaci na stavbu výtahu v základní škole Habrovanská je třeba 
doložit prohlášení města o spolufinancování akce z rozpočtu města v roce 2015. 
Hašková  – jaký typ výtahu to bude?                                                                                                     
Trtílková - jednokabinový výtah pro jednoho vozíčkáře a jednu doprovodnou osobu. 
 Usnesení 34/09/14Z: ZM souhlasí s podáním žádosti o dotaci a současně se zavazuje 
zajistit finanční prostředky pro rok 2015 na realizaci stavby výtahu v ZŠ Habrovanská. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Hrabal, Chromý, Jedlička, Julínek, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
 
Diskuse: 
Lukášek – chodníky a vozovka na náměstí měly být v jedné úrovni. 
Petřík – ano, je to takto připraveno. 
Coufal – uvedl své stanovisko k hanobícímu dopisu, který dnes obdrželi občané do svých 
schránek. Vzhledem k tomu, že jsou v dopise uvedeny lži i o jeho nezletilé dceři, podá na 
pisatele trestní oznámení. 
Havlíčková – přečetla Petici Svazu měst a obcí ve věci řešení problematiky veřejného pořádku 
a sociálních záležitostí, kterou se Svaz hodlá obrátit na vládu ČR a obě komory Parlamentu 
ČR a vyzvala přítomné k podpisu této petice. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
……….……………………………………                                ……………………………………………. 
 
 
 
 
 
                                                                                                    
………………………………………..                                                                                      
         Ing. František Havíř                                                                                        
     starosta města Rousínova 

Zápis byl pořízen: 10.10.2014 
Zapsala: Marie Obhlídalová 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


